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Abstract (en)
[origin: WO9010773A1] In order effectively to halt movement in a parking system with parking platforms (3) arranged side by side, travelling on a
track and each having their own drive (4) on meeting an unexpected obstacle, each platform (3) is fitted on both its sides (9, 10) facing the track
with sensors (11) generating a signal on encountering obstacles on the track and this signal actuates a control which reverses the direction of the
platform (3).

Abstract (fr)
Dans un système de parking comportant des palettes d'entreposage (3) juxtaposées, pouvant se déplacer sur une voie et équipées chacune de son
propre système d'entraînement (4), il est proposé, pour interrompre efficacement le déplacement en cas d'obstacle imprévu, que chaque palette (3)
comporte, sur ses deux faces (9, 10) côté voie, des capteurs (11) qui émettent un signal en cas d'obstacle sur la voie et que ce signal actionne une
commande inversant le sens du déplacement de la palette (3).
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